
Oświadczenie złożone 
przez senatora Marka Ziółkowskiego 
na 16. posiedzeniu Senatu 
w dniu 24 lipca 2008 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra Skarbu Państwa Aleksandra Grada 

Szanowny Panie Ministrze! 

W związku z przygotowaniami Polski i Ukrainy do organizacji Mistrzostw Europy w Piłce 
Nożnej Euro 2012 ważnym elementem wydaje się transport i infrastruktura miast-gospodarzy. 

Jako senator RP reprezentujący okręg poznański chciałbym zadać Panu Ministrowi 
następujące pytania związane z sytuacją dworca PKS w Poznaniu: 

- jakie były powody unieważnienia przez Ministerstwo Skarbu Państwa przetargu na sprzedaż 
poznańskiego PKS firmie CII Transport, co w konsekwencji uniemożliwia niezbędną rozbudowę 
dworca autobusowego; 

- jakie są plany Ministerstwa Skarbu Państwa wobec PKS w Poznaniu, uwzględniające obecną 
sytuację w firmie; 

- jaki jest planowany kalendarz prac nad rozwiązaniem problemu poznańskiego PKS ze 
szczególnym uwzględnieniem organizacji EURO 2012? 

Z wyrazami szacunku 
Marek Ziółkowski 
 


